

MÉNAGE À L'ÉGLISE / CHURCH CLEANING

Week of Feb. 25, 2024

Carolyn & Gerry Demare Berard (captain)
Cheryl & Luc Mangin
Georges Ronceray

Week of Feb. 25, 2024

Susanne & Gene Fortin (captain)
Margaret Buydens
Marlene De Blonde

Week of Mar. 10, 2024

Brigitte & Chris Sierens (captain)
Estelle & Roland Van Deynze

Week of Mar. 17, 2024

Cheryl & Michel Routhier (captain)
Michelle & Alain Grenier



This month we keep in our prayers;

Let us pray for those of our community who are sick or in need of our comfort:

Please notify Father Marcel (204-744-2527) of anyone you know who is sick or has been hospitalized, or if a member of your family wishes to receive the Sacrament of the sick.

Si vous connaissez une personne malade ou hospitalisée, ou si un membre de votre famille désire recevoir le sacrement des malades, svp avertir L'abbé Marcel (204-744-2527).

CONFESSIONS :

L'abbé Marcel est disponible pour les confessions le jeudi matin de 9h30 à 10h00.
Il est disponible le samedi de 18h45 à 17h15 et est également disponible sur rendez-vous.

CONFESSIONS :

Father Carrière is available for confessions Thursday morning from 9:30 a.m. to 10:00 a.m.

LITURGICAL MINISTRIES / MINISTÈRES LITURGIQUES

Mar. 2, 2024

Welcome:
Readings: Gerry Demare

3 mars, 2024

Accueil: Gisèle Timmerman
Lecteur: Lucille Bessette, Huguette Boulet

Mar. 9, 2024

Welcome : Corinna Rivard
Readings: Estelle Van Deynze

10 mars, 2024

Accueil: Fleurette Labossière
Lecteur : Michelle Grenier, Lauraine DeMaré

PART-À-DIEU / GOD'S SHARE (SUNDAY OFFERINGS)

February 18, 2024: \$415.00. Your generosity is greatly appreciated! Merci! / Thank you!

FEBRUARY 24 / 25 FÉVRIER 2024

PAROISSE NOTRE DAME DE LA NATIVITÉ PARISH



Adresse courriel/Email address: pndnsom@gmail.com

Website address : somerseimbparish.ca

Nouvelles Hebdomadaires / Weekly News Bulletin: communications@archsaintboniface.ca

L'abbé Marcel Carrière prêtre-curé/Pastor email – marcelpretre@gmail.com

Yvette Talbot secrétariat / Secretary ☐ **204-744-2527**

Parish Pastoral Council members / membres du CPP:

Lauraine DeMaré, Lucille Bessette, Gérald Talbot & Brigitte Sierens

Parish Finance Committee members / les membres du CAE: Gerry Archambault, Alice Pittet & Alain Grenier.

Intentions de messes / Mass intentions

Sat (24) 10:00am (manor)

Sat (24) 7:30pm

Dim (25) **StL** 9:00am

Dim (25) 11:00am

Mar (27) 7:30pm

Mer (28) **StL** 9:00am

Thurs. (29) 9:00am

9:30am

Fri (1) 9:00am

Sat (2) 10:00am (manor)

Sat (2) 7:30pm

Dim (3) **StL** 9:00am

Dim (3) 11:00am

Mar (5) 7:30pm

Mer (6) **StL** 9:00am

Thurs (7) 9:00am

9:30am

Fri (8) 9:00am

+ Rosaire Beaulac – funeral offering

+ Rose Van De Kerckhove – the family

+ Wilfrid Labossière – Solange Labossière

Intentions des paroissiens/nes – L'abbé Marcel

+ Michel Picton – offrandes aux funérailles

+ Rita Grenier – offrandes aux funérailles

+ Lucille Gaudet – offrandes aux funérailles

Adoration

+ Cecile Geirnaert – funeral offering

Intentions for parishioners – L'abbé Marcel

+ Michel Picton – funeral offering

+ Henri Picton – offrandes aux funérailles

+ Denise Talbot – Denis Talbot

+ Rosaire Beaulac – funeral offering

+ Rita Grenier – offrandes aux funérailles

+ Rose Van De Kerckhove – the family

Adoration

Respect de vie – Guy & Huguette Boulet

RENCONTRE DU CONSEIL DES PRÊTRES

L'abbé Carrière participera à la rencontre du Conseil des prêtres le mardi 27 février à 10h30 à l'Archevêché.

MEETING OF THE COUNCIL OF PRIESTS

Father Carrière will participate in the meeting of the Council of Priests on Tuesday February 27th at 10:30 a.m. at the Archbishops Residence.

COLLEGE DES CONSULTEURS

L'abbé Carrière participera à la rencontre du Collège des Consultants (groupe de prêtres qui avise l'évêque) le mercredi 28 février à 15h00 à l'Archevêché.

COLLEGE OF CONSULTORS

Father Carrière will participate in the meeting of the College of Consultors (group of priests who advises the Bishop) on Wednesday February 28th at 3:00 pm at the Archbishops Residence.

CHEMIN DE LA CROIX

Une méditation du Chemin de la Croix aura lieu à 11h00, au Manoir, chaque vendredi du Carême.

WAY OF THE CROSS

A meditation of the Way of the Cross will take place, at 11:00am, at the Manor, every Friday during Lent.

POURQUOI LA DATE DE PÂQUES CHANGE TELLEMENT D'UNE ANNÉE À L'AUTRE ?

Voici comment la date est choisie : Pâques est le premier dimanche après la première pleine lune du printemps.

THE DATE WE CELEBRATE EASTER CHANGES A LOT FROM YEAR TO YEAR. WHY?

Here is how the date is chosen: Easter is celebrated the first Sunday after the first full moon of spring.

Marquez vos calendriers !!

Le dimanche 10 mars à 14h, le Comité culturel de St-Léon vous invite à venir célébrer ses 50 ans. Nous organisons un après-midi de musique et de danse avec le groupe Back 40 en vedette. Billets 20\$. Si vous êtes intéressé contacter Thérèse Caillier au 204-744-2531 ou Janine Grift 204-744-2008.

Please pick up your **2023 Tax receipts** on the table in the foyer.
Veuillez prendre vos **reçus d'impôts 2023** sur la table dans le foyer.

CÉLÉBRATIONS COMMUNAUTAIRES DU SACREMENT DE LA RÉCONCILIATION.

Nous aurons nos célébrations le mercredi 13 mars : l'heure de la célébration à Somerset et celle de St-Léon seront bientôt annoncées.

COMMUNITY CELEBRATIONS OF THE SACRAMENT OF RECONCILIATION.

Our celebrations will be held on Wednesday March 13th. The hour of the celebration at Somerset and at St-Léon will be announced shortly.

POSTE COMBINÉ : ADJOINT.E ADMINISTRATIF.VE ET COMPTABLE

La Paroisse Notre Dame de la Nativité est à la recherche d'une personne qui serait **Adjoint.e administratif.ve. et Comptable**. Les responsabilités sont les suivantes : la publication du bulletin paroissial hebdomadaire, la tenue des registres de la paroisse, le travail de secrétariat pour les cimetières et les tâches qui lui seront confiées par le curé : et la tenue des livres de la paroisse. Le poste est à temps partiel : 30 heures par mois. L'horaire est flexible. Le salaire est négociable. Entrée en fonction : dès que possible.

Si le poste combiné vous intéresse, S.V.P. envoyer votre CV à l'abbé Marcel Carrière au courriel suivant : marcelpretre@gmail.com.

COMBINED POSITION: ADMINISTRATIVE ASSISTANT AND BOOK-KEEPER

Paroisse Notre Dame de la Nativité Parish is looking for a person who would be **Administrative Assistant and Book-keeper**. Here are the main responsibilities: publishing the weekly parish bulletin, filling out the parish registers, secretarial work for the cemetery and other responsibilities delegated by the pastor: as well as the accounting responsibilities for the parish.

This is a part time position: 30 hours a month. Flexible schedule. Salary is negotiable.

Starting date; As soon as possible.

If this combined position is of interest to you, please send your resume to Father Marcel Carrière at my E-Mail address: marcelpretre@gmail.com .

Intendance Le 25 février 2024 - 2e dimanche de Carême

Il répondit : « Me voici » - Genèse 22, 11 Il est facile de dire « Me voici, Seigneur » lorsque nous sommes agenouillés à l'église. Mais est-il facile de dire « Me voici, Seigneur » lorsqu'un voisin a besoin de notre aide, ou lorsque nous sommes invités à rejoindre un ministère paroissial, ou lorsqu'il nous est demandé d'apporter un soutien financier ? Souvent, nous sommes appelés quand cela ne nous convient pas. Être disciple n'est pas facile, la plupart du temps il nous met mal à l'aise et nous rend vulnérables.

Stewardship February 25, 2024 - 2nd Sunday of Lent

"Here I am!" he answered."- Genesis 22:11 It is easy to say, "Here I am, Lord," when we are kneeling in church. But how easy is it to say "Here I am, Lord," when a neighbor needs our help, or when we are invited to join a parish ministry, or when we are asked to provide financial support? Often times we are called when it's not convenient for us. Discipleship is not easy, most of the time it will make us uncomfortable and vulnerable.